
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte MNB 
2021-06-17 kl. 20,00 teams 

Närvarande: Göran Svensson. Sofia Wolfenstein, Dan Hoff, Ulf Jernström, Madelene Sandström, Mia Strömstedt 

Ej närvarande: Lars-Erik Söderstöm, Örjan Eriksson 

 
1.  Ordförande öppnande möte 

 

2. Dagordning godkändes  

3.  Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4.  Ekonomi är god. Vi väntar svar angående Covid bidrag. 

5.  Utbildning: klubbarna vill ha ett program över vilka utbildningar vi ska ha under 

hösten. Mia och Lars-Erik kollar på det, miljö, vagnsboks utfärdare, tekniker, 

tävlingsledning c-b-a, finns det fler? 

Höstträffen blir helgen 16-17/10  i Östersund Mia å Lars-Erik spånar, föreläsare, 

utbildningar, tävlingskalendern. 

6.  Hemsidan inget speciellt 

7. Styrelsen har haft ett månadsmöte med förbundet och det ska det fortsättas med, 

ett mycket bra initiativ! Hela vår styrelse var med. 

8. Covid, nu är det en positiv trend att det börjar ”försvinna”, fler restriktioner släpps 

1/7-21. 

9. DOG inget som har blivet kallat. 

10.  Övriga frågor 

Utvecklingsplan SDF, vision 2025 vi ska göra en nulägesrapport, alla i styrelsen ska 

titta igenom och komma med förslag på frågor som klubbarna kan svara på vid 

höstträffen. 

Banbesikning/Banbesiktare, några klubbar måste besikta om, Göran har pratat med 

Håkan Olsson på Folkrace utskottet och han ska komma upp och hjälpa till. Det 

finns inget register över godkända banbesiktare. Ulf pratar med Håkan Grundahl 

ifall han vill bli banbesiktare, vi behöver en till. Man måste först gå en utbildning 

sen ska utskottet utse den personen. Gäller alla sportgrenar. 



Vi ska skapa ett register över vilka tävlingsledare, tekniker, domare m.fl. Som finns 

att tillgå i distriktet, detta ska SGAerna få hjälpa till med. Mia kontaktar dom med 

information som sen redovisas på nästa möte. 

Dan informerade om att avställd rallybil då gäller inte banförsäkringen!! Rallybilen 

måste vara på ställd, då gäller bilens trafikförsäkring vid tävling på bana. 

 Strukna tävlingsdatum blir lediga för andra, det datumet är då friställt!  

Klubbar som inte har strukit sin tävling 2 månader innan tävlingsdatum får betala 

tillståndsavgiften. 

I reglerna står det att tävlingar ska vara betalda och godkända två (2) månader 

innan tävling, ifall man måste ställa in pga. för lite anmälda el dyligt så är det ok. 

Detta förslag kommer att tas upp på hösträffen. 

Sofia har blivet uttagen till Eldsjäl 2,0 GRATTIS hon börjar i september och den 

avslutas i april, så spännande! 

11. Nästa möte 10/8-21 kl: 19,30 med SGA 

12. Ordförande avslutande mötet. 

 

Göran Svensson    Mia Strömstedt 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

 


